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朱評，於二零零六年取得北京大學行政人員工商管理碩士學位及於二零零八年取得上海交通

大學安泰管理學院和法國雷恩商學院聯合頒發工商管理博士學位。朱博士於二零零五年獲中

華人民共和國﹝ 「中國」﹞ 浙江省人力資源和社會保障廳授予高級經濟師專業資格。 

 

自二零一七年三月起，朱博士擔任中資藍天生態科技（北京）有限公司之行政總裁。於一九

九七年三月至二零一七年三月期間，朱博士曾擔任多間中國知名公司的總經理，包括中國航

天科技集團北京航天數據有限公司、中國聯通集團位於江蘇、河北及浙江之附屬公司、浙江

國信尋呼有限公司及浙江郵電南天集團公司。 朱博士亦曾擔任中國聯通集團聯通學院院

長。 

 

根據他與本公司的委任函，其任期自二零一九年十月二十八日起。 

 

朱博士並無於本公司任何股份中擁有權益。 

 

Dr. ZHU, obtained an EMBA from Peking University in 2006 and a doctor degree in business administration jointly 

issued by Antai School of Economics and Management of Shanghai Jiao Tong University and ESC Rennes School of 

Business, France in 2008. In 2005, Dr. ZHU was awarded the professional qualification of Senior Economist by the 

Zhejiang Province Human Resources and Social Security Department of the People’s Republic of China (the 

“PRC”). 

Dr. ZHU is the chief executive officer of China Blue Sky Eco-technology (Beijing) Co., Ltd. since March 2017. During 

the period between March 1997 and March 2017, Dr. ZHU has served as the general manager in various 

renowned PRC enterprises including China Aerospace Science and Technology Group Beijing Aerospace Data Co., 

Ltd., subsidiaries of China Unicom Group located in Jiangsu, Hebei and Zhejiang, Zhejiang Guoxin Paging Co., Ltd., 

and Zhejiang Nantian Group Co., Ltd.. He also served as the Dean of China Unicom Group Unicom College. 

Under the terms of his service agreement with the Company, his office shall commence on 28 October 2019. 

 

Dr. ZHU is not interested in any shares of the Company.  



 

 

 


